
lSøndermarkskolen
Skanderborggade 65
8940 Randers SV

Dato: 28. marts 2023 kl. 18.00 – 20.00
Afbud: Mette, Charlotte, Morten

Bemærkninger:

Mødeleder: Søren

Referent: Lone

Emne og ansvarlig Hvad skal vi udrette? Tid Konklusioner/bemærkninger

1. Godkendelse af dagsorden 2 min Godkendt

2. Valg af mødeleder 1 min Søren

3. Nyt fra:
Formand og næstformand Vi tager en runde med nyt fra alle

relevante deltagere. Runden har
orienterende karakter

25 min Lise Lotte Lervad Larsen (formand for Skole og Uddannelsesudvalget (SKU)
og Carsten Otte(direktør for børn og skole har været på besøg og haft
samtale med formand og næstformand samt skoleledelsen. De kommer
rundt på alle skoler.

Samtalen handlede blandt meget andet om kapacitetsudvidelse og trafik.

Oversigt over forældremøder bliver sendt til alle, så de forældrevalgte kan
fordele møderne, hvis de ikke kan på den årgang, de er tildelt

Stoil og Pia har været til skolerådsmøde
Der blev blandt andet talt om mobning og idrætsstævner,på mødet blandt
forældrebestyrelsesmedlemmerne, der holdes inden selve skolerådsmødet.
.
På selve skole rådsmødet:: Randers elevråd. Starter uddannelse af elevmiljø
repræsentanter.
BDO evaluering af organisering af specialklassetilbuddene
Kvalitetsdelen og organisering af tilbuddene er de første spor, der skal
undersøges og beskrives nærmere.
Steffen og Peter fra Ungdomsskolerne fortalte om ungdomsskolernes
mangfoldige tilbud.



Ledelsen

Medarbejdere

Andre

Kapacitetsudvidelsen var på SKU møde i sidste uge. I referatet kan man
læse, at “man går en runde mere” i kapacitetsanalysen for at sikre, at de
beslutninger, man træffer er fremtidssikret.
Pædagogisk dag med lærere og pædagoger på mandag med oplægsholder
udefra-Helle Overballe
Klassedannelser kommende 7 klasser
og i førskolen
Ansættelse af pædagog

På fredag er der skolernes sangdag, som vi alle deltager i. Der afprøver vi
vores nye lærred og projektor i hallen

4. Princip for sundhed Vi skal under dette punkt drøfte og
eventuelt revidere skolens princip
omkring sundhed.

Drøftelsen vil tage udgangspunkt i
oplægget fra sidste bestyrelsesmøde
samt data fra skolen ift. antal bestillinger,
brugere af kantinen, økonomi samt
hvordan kostpolitikken i øvrigt
praktiseres.

Bilag: Princip for sundhed

30 min Dialog om princip for sundhed.

Ændringer og opmærksomhedspunkter identificeres. Ledelsen retter
princippet til og det tages med på næste møde igen.

5. Økonomi Vi skal under dette punkt se nærmere på
prioriteringer og afsatte midler til
elevaktiviteter.

20 min Trine gennemgik oversigt over hvad elevaktivitets kontoen bruges til i løbet
af året.



6. Skoleårets planlægning Vi skal under dette punkt se på
processen for skoleårets planlægning
herunder timefordelingsplanen og
indsatser for kommende skoleår

20 min Gennemgang af timefordelingsplan.

7. Udvælgelse af
ansættelsesudvalg

Vi skal under dette punkt drøfte af,
hvordan vi som bestyrelse ønsker at
udvælge deltagere til/i
ansættelsesudvalg

10 min Som udgangspunkt melder ledelsen på et bestyrelsesmøde at der er
ansættelsessamtaler og hvilken dag og spørger, hvem der kan. Vi vil søge at
det går på skift, hvis flere kan.
Hvis det ikke kan meldes ud på et bestyrelsesmøde, bliver der skrevet rundt.

8. Forældrehenvendelser Eventuelle forældrehenvendelser
behandles under dette punkt.

5 min Forældrehenvendelse vendes

9. Evt. Kommende punkter:
● SFO og VBU
● APV

5 min Orientering om, at Masterchef bliver bygget i forbindelse med det nye Danish
Crown hovedsæde. Et sted skoler fra oktober kan booke sig ind og bruge
faciliteterne.

Kommende punkter:
● Trafikpolitik
● SFO og VBU – hvordan hænger det sammen, og hvad er historien og baggrunden for denne konstellation.
● Bestyrelsens samarbejde med forældrerådene – hvordan kan vi spille forældrerådene gode, og hvad kan vi bruge dem til?
● Modtagelse af nye forældre i skolen – hvordan kan vi styrke on-bording af nye forældre på skole og i SFO'en?
● Kommunikationsstrategi – formidling af de gode historier og hvem/Søndermarkskolen er.


